
Ik ben het NIET eens met wat de overheid wil.
Door juist de kinderen die het zo hard nodig hebben speciaal onderwijs te geven, worden de kansen 
vergroot dat zij later evengoed in het arbeidsproces terecht komen en geen Wahjong jongeren meer 
worden. Juist door het speciale onderwijs hebben zij de kans om een diploma te halen (certificaten) en 
een passende opleiding te volgen. Dat lijkt mij beter dan dat de jongeren van VSO naar het gewone 
onderwijs moeten en daar vervolgens geen diploma halen en vervroegd van school gaan omdat het 
“toch niet lukt” met school. Juist door passend onderwijs wordt dat voorkomen.


